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Datum: 2020-04-20
Tid:  17:00
Plats: Tingshuset, Bollebygd

Ordförande
Michael Plogell (FR)

Ledamöter
Lars-Erik Olsson (S), vice ordförande
Sverre Fredriksson (M), 2:e vice ordförande
Fredrik Olofsson (C)
Rune Kennborn (KD)
Hannu Sutinen (L)
Beatrice Ekelund (S)
Jonas Ahlgren (S)
Daniel Persson (SD)

Ersättare
Carl Pålsson (FR)
Tomas Andersson (M)
Agneta Andersson (C)
Krister Schwartz (KD)
Alec Sintorn (L)
Emma Isfeldt (S)
Helena Thelin (S)
Peter Berg (MP)
Caroline Frodin (SD)

Övriga
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Kommunstyrelsen 

Avtal kring fortsatt utbyggnad av bredband

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen tecknar avtal med Open Infra Core AB för att möjliggöra en god bredbands-
utbyggnad i Bollebygds kommun, i enlighet med regeringens bredbandsmål. Som villkor för avtalets 
giltighet ska en utbyggnadsplan vara överenskommen och undertecknad av båda parter; Bollebygds 
kommun och Open Infra Core AB. 

Ärendet
Kommunen tecknade i september 2015 ett samverkansavtal med TeliaSonera för utbyggnad av 
bredband i Bollebygds kommun. Telias nätbolag Skanova ansökte och fick under hösten 2018 25 
mnkr i bidrag från de drygt 4 mdkr som regeringen satsat för en snabb utbyggnad av bredband på 
landsbygden. 

Per delområde fanns en tidplan för genomförande men arbetet försenades då det visade sig bli mer 
kostsamt än beräknat för Skanova att dra fram fiber. Telia gick under våren 2019 ut med information 
till invånare om att vissa områden inte kommer att fibreras. Styrgruppen för bredband har haft möten 
med Telia samt skrivit till Telia för att få svar på frågeställningar kring tidplaner och vägen fram.

Styrgruppen har därefter arbetat för undersöka om det finns andra aktörer som vill och kan bygga ut 
fiber till de områden som fortfarande saknar det.

Under slutet av 2019 ansökte kommunen om att få delta i Bredbandslyftet. Bredbandslyftet är ett 
program för kommuner som vill utveckla sitt arbete med frågor som rör utbyggnad av digital-
infrastruktur. Bredbandsforums kommungrupp har utvecklat ett program för vägledning, som kan 
hjälpa en kommun se över strategiska val som gjorts och hitta en ny eller justerad inriktning som 
främjar bredbandstillgången i kommunen. I programmet kartläggs också kommunens nuvarande 
situation och investeringsbehovet för den utbyggnad som återstår uppskattas. Bredbandslyftet 
genomfördes i mars månad som en workshop, för att få stöd och vägledning i arbetet. Vid denna 
workshop deltog styrgruppen för bredband, representanter från Bredbandslyftet, samt regional 
bredbandskoordinator. Som en del av deltagandet i programmet har medborgarnas upplevelse av sitt 
bredband undersökts, detta genom en enkel enkät på kommunens hemsida. Resultatet av enkäten 
redovisades vid mötet. I stort kunde utläsas att boende i tätorter är nöjda och det motsatta 
förhållandet råder på landsbygden. Arbete har därefter pågått med att hålla kontakt med aktörer för 
att slutligen föreslå en lämplig aktör för genomförandet av utbyggnaden.

År 2015 tecknade kommunen ett samverkansavtal med TeliaSonera för utbyggnad av bredband. 
Arbetet försenades då det visade sig vara mer kostsamt än beräknat för Telias nätbolag att dra fram 
fiber i vissa delar av kommunen.
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Det avtal som efter samhällsbyggnadsnämndens sammanträde 2020-04-14 ligger på kommun-
styrelsens bord kan ses som en komplettering till avtalet med TeliaSonera för att möjliggöra god 
bredbandstäckning i enlighet med regeringens bredbandsmål.
 
Bollebygds kommun följer en trend för hela Sverige där de glest befolkade områdena kommer att vara 
svårast att fibrera då kostnaden är hög. När satsningen startade hade kommunen en tillgång till 
bredband (100 Mbit/s) om 13 procent. Sedan dess har tillgången ökat. Sett till enbart tätorterna är nu 
tillgången hög, men för landsbygden ligger siffran idag på ca 17 %.

Bedömning
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2020-04-14, och föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar att teckna avtal med Open Infra Core AB för att färdigställa bredbands-
utbyggnaden i Bollebygds kommun. Nämnden föreslår även att kommunstyrelsen beslutar att som 
villkor för avtalets giltighet ska en utbyggnadsplan vara överenskommen och undertecknad av båda 
parter.
 

Kommunstyrelseförvaltningen gör ingen annan bedömning. 

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden (för kännedom)

BOLLEBYGDS KOMMUN

Kommunstyrelseförvaltningen

Monica Holmgren

Förvaltningschef
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